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    SALA PENSIONÄRSRÅD  
 

Anteckningarna anmäles i kommun- 
styrelsens ledningsutskott. 

 
 

SALA KOMMUN 
Kommunstyrelsens förvaltning 
Box 304 
733 25 Sala 

Besöksadress: Stora torget 1, Sala 
Växel: 0224-74 70 00 
Fax: 0224-188 50 
Kommun.info@sala.se 
www.sala.se 

Nina Nilsson 
Sekreterare  

nina.nilsson@sala.se 
Direkt: 0224-74 78 05 
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Mötesanteckningar 29 november 2021, kl 13.00-14.10 
 

Närvarande  
Erik Hamrin  vice ordförande i kommunstyrelsen 
 
 
Ordinarie ledamöter  
Per Byström  SPF Seniorerna Sala 
Marianne Törnblom  Västerfärnebo PRO 
 
Ersättare 
 
 
 
 

1. Föregående mötesanteckning 

Föregående mötesanteckningar genomlystes och lades till handling-
arna.  

2. Information från organisationerna och KS/KF 

Västerfärnebo PRO informerar att föreningen har haft årsmöte. Van-
liga medlemsmöten har också kommit igång lite smått, boulen har 
kört som vanligt. En jultallrik är inplanerad och det blev fullt på en 
gång, föreningen har satt ett maxantal på 50 personer. 
Erik Pettersson från Västerfärnebo informerade om Färnebo förr på 
ett välfyllt medlemsmöte.  Västerfärnebo PRO har cirka 150 medlem-
mar. 

 

 



 2 (4)  
2021-11-29 

 
 

 
              Sala Pensionärsråd 
 

 
 

 

SPF Seniorerna Sala informerar om att nu i höst har i princip allt kom-
mit igång igen. Föreningen upplever ett uppdämt behov av att träffas. 
Bridgen har dock valt att avvakta till januari, så de får se om de kom-
mer igång eller inte nu. Vattengympan ligger också nere men det beror 
mer på lokalbrist, men diskussioner förs nu med simhallen i Sala att 
hitta tider. 
Frågan väcks om möjlighet till samverkan med Regionen nu när nya 
bassängen står färdig till våren. Erik Hamrin tar med sig frågan till 
kommunstyrelsen. SPF Seniorerna Sala har cirka 630 medlemmar. 
  

Erik Hamrin informerar om att kommunfullmäktige sammanträder 
ikväll den 29 november, på dagordningen finns bland annat att anta 
Äldreplanen 2022-2023 och här har rådets medlemmar varit med och 
tyckt till. Det finns också med en motion som berör rådets medlem-
mar, förslag om robotkatter till den dagliga verksamheten på alla sär-
skilda boenden., och här är förslaget att bifalla motionen. Krokoms 
kommun har infört detta och robotkatterna är mer kattlika än det 
kanske låter, försäkrar Erik. 
Finns även en motion om elkraftsbristen och här är förslaget att upp-
dra till Sala-Heby Energi AB att ta fram en handlingsplan i samverkan 
med Sala kommun. 

Från kommunstyrelsen informerar Erik om att beslut har tagits om 
Silverexpressen, som är en ny busslinje som kommer att trafikera Sala 
från och med 12 december. 

 

3. Översiktsplanen 

Ärendet utgick, men en länk till sammanträdet som Funktionsrättsrå-
det har den 6 december kommer att skickas till medlemmarna i pens-
ionärsrådet. Möjlighet kommer att ges att ta del av informationen via 
länk då istället. 

 

4. Övriga frågor 

 Sveriges kommuner har sedan april 2019 haft möjlighet att inrätta bi-
ståndsbedömda trygghetsboende. Dessa boenden ska vara till för äldre 
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som inte behöver vård och omsorg dygnet runt, men som ändå skulle 
må bra av flytta till ett boende med exempelvis mer gemenskap. Sta-
tistik visar att det än så länge bara finns biståndsbedömda trygghets-
boenden i 20 av Sveriges 290 kommuner. Och av dessa är bara en 
mindre del nya boendeplatser. Hur är situationen i Sala kommun? 
 
För närvarande har vi inte denna boendeform och i närtid inga planer 
på att starta. 
I Äldreplanen 2022-2032, står bland annat följande: 
Det bör ligga ett större fokus på den sortens boende som är just mel-
lan ordinärt- och särskilt boende. (Sidan 41 i Äldreplanen 2022-2023) 

 Aktuell platstillgång på äldreboenden? 

Inga lediga platser på Säbo just nu. Cirka 10-15 i kö men inte lång kö-
tid. En del tackar nej på grund av särskilda önskemål. 
 

 Det är ökad smittspridning av covid19-smitta i länet. Hur är situat-
ionen på Salas äldreboenden? 

Den är mycket bra. Vi har fortfarande stränga restriktioner och arbe-
tar i skyddsutrustning. Alla på SÄBO har fått sin tredje spruta. 

 
 I Sala får enligt uppgift sällskapshund ej följa med färdtjänst, vilket 

man däremot tillåter i Västerås. Är det riktigt och i så fall varför denna 
olikhet? 

Den uppgift Region Västmanland har är att kommunen i Sala har be-
stämt att endast ”service och ledarhund” får medtas på resa. Medan 
man i Västerås har tagit en annan ställning i frågan. Den riktlinje som 
detta ställningstagande är hämtat ur är antagen år 2000, så det finns 
anledning att se över riktlinjen igen, då även organisationen kring 
färdtjänst är förändrad. 

 Koll på läkemedel 

Per Byström SPF Seniorerna Sala anmäler denna punkt mer som en 
sakupplysning. 
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Moderna läkemedel håller oss igång. Det har startats upp ett projekt 
mellan apoteksgruppen och pensionärsföreningarna, SPF Seniorerna, 
PRO och SKPF. Utav 80 plussare som äter läkemedel, äter ganska 
många mer än tio läkemedel om dagen. I riket låg siffran på 31 pro-
cent som åt olämpliga sammansättningar av läkemedel, och i Sala var 
siffran 28,9 procent. Nu närmare tio år senare är siffrorna betydligt 
bättre, 11,7 procent sett över hela landet och i Sala 9,8 procent. Mer 
finns att läsa på deras hemsida: 
Råd om läkemedelsbehandling för äldre och anhöriga (kollpalakemedel.se) 
 

5. Nästa möte 

Förslag på mötesdagar 2022: 
14 feb 13.00, 16 maj 13.00, 26 sep 13.00, 12 dec 13.00. 
 

6. Förslag på ärenden till kommande möten 

Information om hemtjänst och de olika boendeformerna, förslag att 
denna punkt tas upp på kommande möte i februari. 

Regional samverkansgrupp för äldre 

 

 

Vid anteckningarna 
 

Nina Nilsson 

https://www.kollpalakemedel.se/

